
Dobrý den, v souvislostí s dramaturgií OVM bychom rádi požádali o následující informace: 
 
Počty podnětů podaných na úřad ombusmana v roce 2019? 
Kolik přišlo podnětů, které spadají do působnosti veřejného ochránce práv a čeho se nejvíce týkaly?  
 
Kolik podnětů bylo vyřízeno 

 Kolik z toho bylo odloženo 

 V kolika z nich bylo zjištěno pochybení/diskriminace 

 A v kolika případech dosáhl úřad ombudsmana změnu, zlepšení stavu, vláda vyslyšela jeho 
návrhy…. 

 
 
Děkuji moc za odpověď  
 
 
PhDr.
dramaturg diskusního pořadu 

 




